
Muziek op de Binnendieze: 
‘Iedereen staat ineens 
heupwiegend in de bootjes’ 

Aan een ijzersterke zomertraditie torn je niet zomaar. Ook niet als corona 

twee jaar roet in het eten gooide. Op zaterdag 16 juli gaat de Bossche 

concertserie annex rondvaarttocht ‘Muziek op de Binnendieze’ weer van start. 

Een uniek toeristisch uitje op zes zaterdagavonden. Vorig jaar werd het 25-

jarig jubileum gevierd. Programmeur Matthieu Hogenboom kan niet wachten. 
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‘Muziek op de Binnendieze’ staat weer op de rol. Hebben jullie iets 

aangepast? 

,,De historische vaarroute over de Binnendieze is hetzelfde gebleven, met 

als slotakkoord een concert bij de Grote Hekel. We varen twee keer per 

avond uit, om 19.30 en 21.30 uur. De Kring Vrienden van ’s-Hertogenbosch 

heeft wel de maximale bezetting van de rondvaartbootjes aangepast, van 

zestien naar veertien bootgasten. Door de coronatijd merkten we dat iets 

meer ruimte voor de bootgasten als bijzonder prettig werd ervaren.” 



Dit jaar staat er veel wereldmuziek geprogrammeerd. Waarom? 

,,Dat is bewust. In het verleden passeerden wel eens zes keer een klassiek 

strijkkwartet in de zomer. Maar we merken dat we toch een ander soort 

publiek trekken. Mensen maken er met vrienden een gezellig uitje van, of 

vieren steevast hun verjaardag met Muziek op de Binnendieze. Dan past 

een zwaar klassiek programma minder. Wereldmuziek en jazzy klanken 

horen echt bij de zomer.” 

Waar kijk je naar uit? 

,,Musici komen graag terug. Ze omarmen de sfeer. Geweldig dat we ud-

speler Haytham Safia weer hebben gestrikt. Hij komt niet zo vaak deze kant 

op. Komende zaterdag opent hij de reeks. Arabische, Afrikaanse en 

Europese klanken komen samen in zijn kwartet. Ook de Nederlands-

Portugese fadozangeres Maria de Fátima wilde weer langskomen, en wel 

op 27 augustus. Ze komt dan net terug van een Portugese tournee. Een 

grote persoonlijkheid die haar publiek subliem bespeelt.” 

Wat is je mooiste herinnering? 

,,Maria de Fátima was eerder onvergetelijk. Ze spoorde het publiek aan om 

te dansen. Staan ineens honderd man te heupwiegen in de bootjes. Dat 

krijgt ze zomaar voor elkaar.” 

 


